

REPUBLIC OF



THE GAMBIA

**NGO Affairs Agency**  
**Ministry of Lands and Regional Government**  
**The Quadrangle**  
**Banjul**

Ref: AMB 243/315/01/III (5)

14<sup>th</sup> January, 2021

TO: Whom it may Concern

Letter of Recommendation

This is to attest that Dresden-Banjul Organisation (DBO) is a registered Non-Governmental Organisation in the Gambia with registration number A119NGO.

Since its establishment in The Gambia as a Non-Governmental Organisation in 2007, DBO has registered a significant contribution in complementing the efforts of the government in the socio-economic development of the country in the sectors of Education, Health, Agriculture and Environment.

It is worth noting that the Organisation has always been compliant and committed with regards to the obligations signed with the government as far as the operations of Non-Government Organisations are concern.

Therefore, this office would not hesitate to recommend DBO to any potential donor for funding.

**M. Sonko**  
**Executive Director**



Tell: 4223249/4225970

## Empfehlung

Hiermit wird bestätigt, dass die Dresden-Banjul-Organisation (DBO) eine in Gambia registrierte Nichtregierungsorganisation mit der Registrierungsnummer „A119NGO“ ist.

Seit ihrer Gründung in Gambia als nichtstaatliche Organisation im Jahr 2007 hat die DBO einen bedeutenden Beitrag zur Ergänzung der Bemühungen der Regierung in der sozioökonomischen Entwicklung des Landes in den Bereichen Bildung, Gesundheit, Landwirtschaft und Umwelt geleistet.

Es ist anzumerken, dass die Tätigkeit der Organisation stets in Übereinstimmung mit der unterzeichneten, amtlichen Verpflichtung in Bezug auf die Geschäftstätigkeit von Nichtregierungsorganisationen erfolgte.

Daher empfiehlt die Behörde ohne zu zögern die DBO jedem potenziellen Förderer als unterstützungswürdig.